





## Conseils pour réussir une plantation de peupliers hybrides

<https://library.fpinnovations.ca/en/permalink/fpipub8506>

Author:	Zhang, Tony Chauret, Gilles Duchesne, Isabel Schneider, Robert
Date:	2006
Material Type:	Fiche technique
Physical Description:	4 p.
Sector:	Forest Operations
Field:	Fibre Supply
Research Area:	Forestry
Subject:	Partial cutting Coupe partielle
Series Number:	OT-02
Language:	French
Abstract:	Two cubic meters of wood from different stems are not the same in terms of value and quality of the wood value and quality of the wood because the characteristics of a stem have a great influence on the value and the value and quality of the products that can be obtained from it. They also influence the costs of harvesting and harvesting and processing costs per cubic meter of wood.
Abstract:	Deux mètres cubes de bois provenant de tiges différentes ne se ressemblent pas en termes de valeur et de qualité du bois car les caractéristiques d'une tige influent énormément sur la valeur et la qualité des produits que l'on peut en tirer. Elles influencent aussi les coûts de récolte et de transformation par mètre cube de bois.

### Documents



8506.pdf

 Read Online

 Download

Impact de la gestion de la densité du peuplement sur la croissance, la qualité des produits et la rentabilité chez les



# essences d'épinette, de pin et de sapin = Impact of stand density management on growth, product quality and profitability in spruce, pine and fir species

<https://library.fpinnovations.ca/en/permalink/fpipub8091>

Author: Zhang, Tony  
Date: 2005  
Material Type: reprint  
Physical Description: 1 p.  
Sector: Forest Operations  
Field: Fibre Supply  
Research Area: Forestry  
Subject: Commercial thinning  
Thinning  
Planting  
Éclaircie précommerciale  
Éclaircie commerciale  
Plantation

Series Number: OT 52

Language: French

Abstract: Social and environmental pressures as well as supply reductions are driving foresters to seek ways to increase stand productivity through intensive silviculture, i.e., density management (planting density, pre-commercial and commercial thinning).

Abstract: Les pressions sociales et environnementales ainsi que les réductions en approvisionnement poussent les forestiers à chercher des moyens pour augmenter la productivité des peuplements par une sylviculture intensive, c'est-à-dire par le biais de la gestion de la densité (densité de plantation, éclaircies précommerciale et commerciale).

## Documents



8091.PDF

 Read Online

 Download